
OBČNI ZBOR OBČINSKE GASILSKE ZVEZE

Nova občina - nova organiziranost
Devetega aprila smo imeli občni zbor na

katerem smo pregledali delo zveze za preteklo
leto. Zbora so se udeležili povabljeni predstav-
niki republiške in mestne zveze ter predstavni-
ki sosednjih občinskih zvez. Občni zbor je bU
sklepčen, saj se ga je udeležilo 87 odstotkov
delegatov.

Predsednik Ciril Ropret je podal uvodno
poročilo in pozval navzoče, da v diskusiji do-
polnijo poročila, katera so bila poslana vsem
delegatom.

V razpravi so bila izpostavljena vprašanja
v zvezi z lastninskim preoblikovanjem društev.
Za izvajanje te naloge smo izvolili 9 člansko
komisijo, katera se bo seznanila z vsebino tega
procesa in pomagala društvom z nasveti in
instrukcijami, da bodo v določenem roku iz-
vedla lastninjenje.

V zvezi je bil dobro organiziran in obiskan
posvet o novih pravilih gasilske zveze. Pred-
stavnik republiške zveze je izčrpno podal in
razložil pravila, tako, kako si jih zveza zami-
šlja. V razpravi na tem občnetn zboru, se je
pojavilo vprašanje, ali je novi pravilnik tako
vsestranski in popoln, da ne prenese nobenih
pripomb in diskusij v smislu prilagajanja na
spremembe. Prevladovalo je mnenje, da v koli-
kor organiziramo take posvete, naj bi le-ti po-
jasnili neko tematiko, ob tem pa zbrali pripom-
be in različna mnenja, ki bi bila za vse bolj
sprejemljiv kompromis.
Izobraževanje v lanskem letu je doseglo svoj
namen, tako po kvaliteti kot po kvantiteti,
imeli smo tečaje za nižje gasilske častnike,
gasilske častnike in gasilske strojnike, letos pa
nas čakajo tečaji za strojnike in izprašane ga-
silce.

Razprava se je odvijala tudi okoli tekmova-
nja. Ugotovljeno je bilo, da so se lanskih tek-
movanj udeležila društva v velikem številu in to
v vseh tekmovalnih kategorijah. Pri organizaci-
ji, izvajanju in razpisu so se pojavile nekatere
pomanjkljivosti, katere pa smo več ali manj
zadovoljivo rešili. Tudi letos bomo v občinski
gasilski štab organizirali tekmovanje v vseh
kategorijah. Razpis za to tekmovanje je že pri
društvih. Podan je predlog, da se formira sod-
niški zbor, da pregleda in preuči razpis za
tekmovanje, da se izognemo kasnejšim nejas-
nostim.

Plan dela in finančni plan sta zelo obsežna,
saj zajemata vsa področja gasilske dejavnosti.
Delegati so se v diskusiji strinjali s tem planom,
vendar so bili skeptični glede finančnih sred-
stev. Res ie, da bodo finančna sredstva bolj

skromna, vendar bomo s sredstvi, katera bomo
dobili, skušali ustvariti čimboljše učinke.

Reorganizacija občin, katera je v teku, zaje-
ma tudi našo zvezo. Tako bo po predlogu
v naslednjem letu iz enovite zveze, ki je zaje-
mala 57 gasilskih društev porazdeljena na 11
ozirotna 12 zvez. Delo posameznih društev bo
v tej novi obliki organiziranosti pridobilo na
odgovornosti in skrbi za preventivno in opera-
tivno delo v pogledu požarne varnosti in reše-
vanja v novih občinah. Zato morajo biti ta
društva v toku dogajanj oziroma obdržati kon-
tinuiteto dela preko delegatov. V tem času
moramo slediti vsem novim predlogom v zvezi
uvajanja oziroma prilagajanja novemu gasil-
skemu zakonu. Čaka nas novi statut, kakor
tudi podzakonski akti, skratka na tem področju
bomo imeli pestro leto.

Poveljnik občinske gasilske zveze Ludvik
Zalar je povedal, da so v lanskem sušnem
obdobju društva aktivno sodelovala pri omilje-
nju te katastrofe, obenem pa je opozoril ta
društva, da del sredstev, ki so jih pri tem dobila
kot odškodnino vložijo nazaj v popravilo in
obnovo avtocistern. Nadalje je obvestil vsa
tista društva, katere enote so se plasirale na
republiško prvenstvo, da oživijo priprave na to
tekmovanje. Opozoril je tudi, da je treba razpis
za pionirsko tekmovanje v mestnem merilu
dopolniti. V zvezi s finančnim planom oziroma
programom dela pa je povedal, da je plan širše
zastavljen in da so to potrebe in želje društev,
vendar pa bomo plan uresničili le v okviru
finančnih možnosti. Največ finančnih sredstev
društva potrebujejo za obnovo gasilskih do-
mov, za novogradnje, za nadgradnje za avtoci-
sterne, obnovo orodja ter opreme.

Občni zbor sta pozdravila tudi delegata re-
publiške in mestne gasilske zveze. V diskuciji
sta nanizala vrsto vprašanj in problemov s kate-
rimi se ukvarjajo in jih rešujejo. Veliko teh
vprašanj smo tudi mi sprožili v razpravi, vendar
pa je še dovolj odprtih vprašanj v zvezi z požar-
nimi premijami, zavarovanjem, s finansira-
njem, s sprejetjem statutov in drugih pravil.

Ob zaključku se je predsednik zveze zahvalil
vsem delegatom za udeležbo ter jih pozval, da
tudi v tem letu aktivno delujejo. V letošnjem
letu nas čaka poleg prvenstivnih in operativnih
nalog še cela vrsta organizacijskih sprememb
na katere se moramo temeljito pripraviti. Zah-
valil se je tudi dolgoletni blagajničarski Gabri-
jeli Kavčič za njeno vestno delo in ji obenem
čestital k jubileju ki ga je praznovala.
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